

# 東華三院「一帶一路」研習系列： 巴塞隆拿文化體驗學習團暨東華三院小學聯校 「有品足球大使」計劃 — 巴塞隆拿文化交流團

## TWGHs “Belt and Road” Study Series: Barcelona Culture Study Tour cum TWGHs Joint Primary Schools “Soccer Ambassador” Programme: Barcelona Cultural Exchange Tour

是次學習團由東華三院主席何猷啟先生及董事局成員率領本院屬下18所中學23名高中學生前往巴塞隆拿，拜訪中國駐巴塞隆拿總領事，參觀由華人投資的當地企業及孔子學院，以及多個文化地標，深入了解「一帶一路」為當地帶來的新機遇。

另外，東華三院小學聯校「有品足球大使」計劃的23名代表學生與當地球會青年軍訓練及踢友誼賽，切磋球技，有助提升足球技術及培養學生的全人發展。

Led by Mr. HO Yau Kai, Orlando, Chairman of TWGHs, along with fellow Board Members, a study tour comprising 23 senior class students from 18 TWGHs secondary schools embarked on a visit to Barcelona. The delegation visited the Consul-General of the People's Republic of China in Barcelona, local enterprise invested by Chinese, the Confucius Institute, and cultural institutions, gaining in-depth insights into the new opportunities presented by the “Belt and Road” Initiative.

Meanwhile, 23 students representatives from TWGHs Joint Primary Schools “Soccer Ambassador” Programme trained with a local youth team and played friendly matches in Barcelona, where they exchanged views and learned from one another, enhancing their football skills while promoting their holistic development.



本院主席何猷啟先生(右二)率領學習團拜會中華人民共和國駐巴塞隆拿總領事孟宇宏女士(左二)及參觀當地企業，並由副主席曾慶業先生(右一)陪同下致送紀念品予Keeway集團總經理宇善梅女士(左一)。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (right 2), the Chairman, led the delegation to a meeting with Ms. MENG Yuhong (left 2), Consul General of the People's Republic of China in Barcelona, and visited the local enterprise. Accompanied by Mr. TSENG Hing Yip, York (right 1), Vice-Chairman, a souvenir was presented to Ms. YU Shanmei (left 1), General Manager of Keeway Group.



本院主席何猷啟先生率領本校屬下18所中學的23位高中學生於座談會與當地代表交流，了解「一帶一路」為當地帶來的新發展及中國所擔任的領導角色。

Mr. HO Yau Kai, Orlando, the Chairman, led the 23 senior class students from 18 TWGHs secondary schools in an exchange session with local representatives, gaining insights into the new local developments driven by the “Belt and Road” Initiative and China's leading role.



學習團參觀了由華人投資的當地企業。

The delegation visited the local enterprise invested by Chinese.



學習團參觀多個當地文化地標。  
The delegation visited the local cultural institutions.



本院行政總監蘇祐安先生(第一排右三)與學習團參觀巴塞隆拿孔子學院，了解當地的中華文化傳播及發展進程。  
Mr. SU Yau On, Albert (first row, right 3), Chief Executive of TWGHs, and the delegation visited the local Confucius Institute in Barcelona to learn about the promotion and development of Chinese culture in Spain.



東華三院小學聯校有品足球大使與當地球會青年軍進行友誼賽，促進足球文化交流。

Soccer Ambassadors of TWGHs Joint Primary Schools participated in a friendly match with a local youth team, promoting cultural exchange through soccer.



本院副主席曾慶業先生(左)與當地球會青年軍代表(右)於友誼賽交換球衣作紀念。

Mr. TSENG Hing Yip, York (left), Vice-Chairman, exchanged jerseys with the representative of the local youth team (right) as a memento during the friendly match.



本院主席何猷啟先生(左三)於交流團成果分享會上與東華三院小學聯校有品足球大使合照。

Mr. HO Yau Kai, Orlando (left 3), the Chairman, posed for a group photo with the Soccer Ambassadors of TWGHs Joint Primary Schools during the study tour sharing session.